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Onderstaand twee opmerkingen in het rood van mijn kant.

Groet,
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JEED

minvws.nl>; minvws.nl>;

Onderwerp: Standpunt + andere zaken LCH

Urgentie: Hoog

@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Hallo allemaal,

Ik geef jullie hier even in een aantal bullits door wat er allemaal speelt bij LCH. Er staan wel een aantal dingen bij die vanuit

VWS aandacht behoeven.

« Op dit moment zijn er genoeg handschoenen. Echter voor de toekomst (2021) moeten er plannen gemaakt worden om

voldoende te behouden. Morgen wordt er een presentatie (inclusief suggesties) aan VWS gegeven. VWS moet hier (snel)
een beslissing in nemen).

¢« Eris een wobverzoek van een leverancier binnengekomen [AI Mediborgh) over de prijsstijgingen.

(deze leverancier is wat later ingestapt met zijn aanbiedingen, en wil dat de restlading nu wordt
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overgenomen)
+ Zo ook een wobverzoek van 5.1.2e Emdamed). Beiden potentieel voor media-aandacht.

+ Ook mediagevoelig is de zaak ‘Relief Goods’ van 5.1.2e Er blijkt een onbekende stof in de

mondmaskers aangetroffen te zijn. De Landsadvocaat/WJZ is hierbij betrokken.[JIEEEZlworden
nader geinformeerd.

« Vandaag (nu) vindt hier het kwaliteitsoverleg plaats over de persoonlijke beschermingsmiddelen. Dit speelt
straks) vooral tussen RIVM/IG1/VWS. Vanuit LCH/VWS[EEFwordt er een beleidsstuk

voorbereid hierop.
+ Gisteren is de laatste vlucht met PBM via de dedicated luchtbrug vanuit Shanghai vertrokken. Idee om

vanuit de overheid de betrokkenen hiervoor te bedanken via media? Skyteam/KLM???? Via social is dit in

ieder geval mogelijk. Betekent dit dat de luchtbrug ook ten einde is? Ja per 5/7 officieel ten einde. De

vrachten daarna gaan via gewone/standaard lijnvluchten mee. Op 8/7 komen o.a. ( niet de eerste)
machines naar NL om mondkapjes te maken.

« Er komen nu heel veel goederen binnen via vrachtschepen, daardoor is de opslag op de Maasvlakte aardig vol aan het

lopen.
¢ Verzoek vanuit LCH/Lab om media-aandacht te besteden aan de goederen zoals PBM als labgoederen die

naar Suriname zijn gestuurd. We hebben een mooie bedankbrief vanuit de Surinaamse overheid ontvangen.
Dit punt dient wel eerst te moeten worden afgestemd met 5.1.2e BuZa ivm gevoeligheid (stel
dat er weer een tekort ontstaat, en wij hebben we goederen naar Suriname gestuurd). Overigens schijnt
hier in Suriname wel al berichten over in de media verschenen te zijn. Dus wellicht een pro-actieve reactie

beter en op zich goed nieuws uiteraard dat NL nu genoeg heeft, en een land in nood helpt. Morgen is er een

uitzending over Suriname op NPO 1, Hugo de Jonge heeft hiervoor een videoboodschap voor opgenomen.
Wat gaat hij daar zeggen? Ik heb net iemand gesproken die mee is gegaan op de viucht met hulpgoederen
naar Suriname. Waaronder testkits die onder bijzondere omstandigheden vervoerd moesten worden (-20).

Hij heeft foto's van het uitladen van het vliegtuig, het afleveren bij het ziekenhuis. Die stuur ik door naar

jou [EEEDgen naar
Met diezelfde viucht zijn kwetsbare oudere Surinamers mee teruggeviogen naar NL.

(waaronder de moeder van

* Morgen vindt er een overleg plaats tussen o.a. en , IEEE. Onderwerpen op de

agenda vanuit[EEE kwaliteit, toekomst LCH/LCH2, vervanging ooruitlopend op evaluatie

¢ Op wo 15/7 evaluatie met teamleads LCH. Afsluitende stand up LCH op vrij 17/7
« Op wo 8/7 10.00 uur wordt 5.1.2e en Neele Vat logistics geinterviewd door TV Rijnmond over het

distributieverhaal LCH. Ik heb hem meegegeven de vragen van te voren op te vragen bij TV Rijnmond. Hij
blijft weg van politieke vragen (zoals b.v. ijzeren voorraad). Hij herhaalt zijn verhaal zoals hij dat in Vianen

heeft gedaan over hoe de distributie is verlopen.
e Het werkbezoek naar Oceanz van [ERAN gaat morgen niet door JERI. =. nog na of hij vervangen kan

worden door bijvoorbeeldpms 2D gp. Dat hoort zij nog. Sowieso heeft VWS aan Oceanz aangeraden om het

werkbezoek toch te laten doorgaan. De burgemeester is er ook bij betrokken. Vanuit LCH werd hier naar uitgekeken. Er

waren een aantal collega’s bij betrokken. Wordt vervolgd.

Groet, [EARS
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